

Date: August 21st, 2024



التاريخ: 21 أغسطس 2024

Circular No:6/ AY 2024-25
Subject: School Uniform and Discipline Guidelines for 2024-25

السّادة أولياء الأمور الكرام، تحيّة وبعد

مع اقتراب العام الدراسي الجديد، نود أن نؤكد على أهمية أن يظهر جميع الطلاب في أجيال الفلاح بمظهر يعكس قيم ومعايير مدرستنا. يشمل ذلك الالتزام بسياسة الزي المدرسي والحفاظ على مظهر أنيق ومحترم في جميع الأوقات.

Dear Parents and Guardians,

As we prepare for the upcoming school year, we want to ensure that all students at Ajyal Al Falah present themselves in a manner that reflects the values and standards of our school. This includes adhering to the school uniform policy and maintaining a neat and respectful appearance at all times.

### **Uniform Sales:**

- The Uniform Popup "Back to School Campaign" Sale, in the school gymnasium, <u>will continue until Friday, August</u> 23rd, 2024, from 9:00 a.m. until 4:00 p.m.
- The Uniform Store at the school, located on the first floor, will be operating from Monday, August 26th, 2024, for three days per week (Monday, Tuesday, and Wednesday) from 7:45 a.m. until 4:30 p.m.
- All uniforms will also be available at the Threads Store in Dalma Mall from 10:00 a.m. to 9:00 p.m., seven days a week.

### **Uniform and Appearance Guidelines:**

All K-12 students are required to wear their full school uniform daily. This includes black school shoes, which are mandatory for all students. Hooded jackets are not allowed. We expect our students to represent Ajyal Al Falah with elegance and pride by wearing neat and properly fitted uniforms each day.

Students must wear their PE uniforms on the days allocated in their timetables. Physical Education (PE) days will be communicated with parents and students at the beginning of the term.

Respecting the school's appearance guidelines is essential. Students are not permitted to wear makeup, have nail polish, or display unconventional hairstyles. We believe that maintaining a clean and traditional appearance fosters discipline and helps students focus on their education.

# متجر الزي المدرسي:

تستمر حملة "العودة إلى المدرسة" لبيع الزي المدرسي في صالة الألعاب الرياضية بالمدرسة حتى يوم الجمعة 23 أغسطس 2024، من الساعة 9:00 صباحًا حتى 4:00 مساءً.

- سيبدأ متجر الزي المدرسي في المدرسة، الواقع في الطابق الأول، عمله ابتداءً من يوم الإثنين 26 أغسطس 2024، لمدة ثلاثة أيام في الأسبوع (الإثنين، الثلاثاء، والأربعاء) من الساعة 7:45 صباحًا حتى 4:30 مساءً.
- سيكون الزي المدرسي متاحًا أيضًا في متجر "Threads" في دلما مول من الساعة 10:00 صباحًا حتى 9:00 مساءً، طوال أيام الأسبوع.

#### <u>ار شادات الزي والمظهر:</u>

يتعين على جميع الطلاب من الروضة حتى الصف 12 ارتداء الزي المدرسي الكامل يوميًا. يشمل ذلك ارتداء الأحذية المدرسية السوداء، وهي إلزامية لجميع الطلاب. المعاطف ذات القلنسوة غير مسموح بها. نتوقع من طلابنا أن يمثلوا أجيال الفلاح بأناقة وفخر من خلال ارتداء زي مدرسي أنيق ومناسب بشكل صحيح كل يوم.

يجب على الطلاب ارتداء الزي الرياضي في الأيام المخصصة لذلك وفقًا لجداولهم الزمنية. سيتم إبلاغ الطلاب وأولياء الأمور بأيام التربية البدنية (PE) في بداية الفصل الدراسي.









### المر اقبة والتطبيق:

## Monitoring and Enforcement:

Supervisors and teachers will conduct daily checks to ensure that all students adhere to the school uniform and appearance guidelines. Any violations will be recorded in the school system, and parents will be contacted immediately if their child is found to be in breach of these rules. In such cases, parents will be required to pick up their child from school. There will be zero tolerance for any deviations from these guidelines, and school rules.

We trust that our students will take pride in their appearance and represent Ajyal Al Falah as responsible and respectful individuals. We appreciate your cooperation in ensuring that your child adheres to these guidelines and contributes to a positive school environment.

Yours sincerely,

Dr. Antoinette Brov **Principal Director** 

سيقوم المشرفون والمعلمون بإجراء فحوصات يومية للتأكد من التزام جميع الطلاب بسياسة الزي المدرسي وارشادات المظهر. سبتم تسجيل أي مخالفات في نظام المدرسة، وسيتم التواصل مع أولياء الأمور فورًا إذا تبين أن الطالب قد خالف هذه القواعد. في مثل هذه الحالات، سيتعين على أولياء الأمور الحضور لاستلام الطالب من المدرسة. لن يكون هناك أي تسامح مع أي مخالفات عن هذه الإرشادات أو القواعد المدرسية.

نثق أن طلابنا سيفخرون بمظهرهم ويمثلون أجيال الفلاح كأفراد مســـؤولين ومحترمين. نقدر تعاونكم في ضــمان التزام أبناءكم بهذه الإرشادات والمساهمة في خلق بيئة مدرسية إيجابية.





